
Reflectieverslag 
Ons project is een vervolgproject van vorig jaar. Met doel om dit uit te breide van extra 

functionaliteit maar ook om het betrouwbaarder te maken. Deze applicatie wordt gebruikt om stage 

voorstellen te verwerken. 

Mijn taak in dit project is hetzelfde als elk ander lid. Namelijk communiceren met de klant om de 

vereisten te bepalen. Daarnaast, samen met het team de backlog te beheren en voorzien van de 

nodig userstories. Ook zijn we verantwoordelijk voor het aanmaken van nieuwe sprints en zodra 

deze stappen gebeurd zijn kunnen we starten met het programmeren en testen van de userstories. 

Als de sprint afgewerkt is kunnen we overgaan naar de retorspective en natuurlijk het 

allerbelangrijkste is de demo tonen aan onze klant. Zodat we nuttige feedback kunnen verzamelen 

om het product te verbeteren. 

In het begin van het project ben ik voornamelijk bezig geweest met het onderzoeken als WPF 

voldeed aan onze eisen. Zodra dit in orde was heb ik een basis project opgezet waarin dependency 

injection, Database, Repositories en een basis UI met navigatie geïmplementeerd waren. Zodat we 

als team een goede basis hadden om mee te starten. Na de afloop van sprint 1 heb ik de feedback 

gekregen van onze lector dat ik meer aan het proces moest werken dus ben ik me meer gaan 

focussen op het reviewen van code, feedback geven en waar nodig was bij te staan. Maar ook de 

opvolging van de deadlines en het coördineren van taken. 

Uiteindelijk heeft dit gezorgd voor meer initiatieven en een betere kennis van alle leden. Maar ook 

veel meer structuur in het proces. We hadden ook een veel beter beeld wat afgewerkt was en waar 

we nog moesten bijspringen en de communicatie verliep ook veel beter dan in het begin. 

Nu naar het einde toe van het project is het mogelijk om te reflecteren over alles wat minder goed 

ging maar ook het goede! 

• Ik had het heel moeilijk om via mail vragen te stellen en daardoor het ook minder gedaan 

heb. Het twintig keer op en afsturen om iets gedaan te krijgen frustreerde mij. Wat deels 

ook mijn fout was omdat je u mail structuur moet aanpassen aan de persoon naar wie je 

stuurt. Maar dit is niet gemakkelijk als je de persoon nog niet kent. Dus ik verkiest ook een 

meeting of face to face. 

• In het begin twijfelde ik aan ook aan mezelf om een meer leidende rol aan te nemen 

ondanks ik dit al vaker in het verleden heb gedaan en het graag doe. Zal ik het pas op me 

nemen als ik zie als er geen structuur is of stroef loopt. Hier schrik ik ook niet vanaf. 

• Ook heb ik gemerkt dat mijn zelfvertrouwen gegroeid is de laatste jaren. Wat me dus ook 

vooruithelpt met dit soort opdrachten maar ook op persoonlijke vlak. 

• Het meest positieve voor mij is dat ik graag andere personen verder help waar ik kan. Zodat 

niemand achterblijft en hierdoor een groepsgevoel creëert. 

• Ik werk zeer graag alleen maar ik heb geen enkel problemen om in een groep samen te 

werken. Voor beide is er een plaats in mijn hart. 

Wat ik meeneem naar volgende projecten is, neem de verantwoordelijkheid in handen waar nodig is 

en help andere personen waar je kan daar help je iedereen mee vooruit. Communicatie is een zeer 

belangrijk aspect en hier zal ik nog aan moeten werken en als laatste moet ik nog wat meer 

zelfvertrouwen verkrijgen zodat ik mijn toekomst en dromen zelf in handen heb! 


